
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 25. dubna 2023  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar,  doc. Kubička,  doc. Šimáček, doc. 

Pohořelý, prof. Bartáček, prof. Kubal, Mgr. Milnerová, Ing. Skálová, doc. Sýkora, 

Ing. Šritrová 

Omluveni:  prof. Kočí, dr. Šmejkalová, dr. Váchová 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Bylo potvrzeno zvýšení tarifů fixně pro všechny tarifní třídy o 2.300,- CZK pro všechny tarifní 

třídy od 1. 6. 2023. Viz dodatek ke Kolektivní smlouvě č. 3.  

 Nyní bude následovat jednání o rozpočtech fakult VŠCHT. 

 Na jaře a v létě bude pokračovat „Vektor Technická“ (uzavření ulice Technická pro 

automobily). 

 Rekapitulace návrhů VŠCHT na různé ceny, Hlávkova medaile – návrh FTOP prof. Janda. 

Tento návrh byl schválen. Státní vyznamenání pro prof. Paška – nyní je na schválení senátem. 

 6. 4. proběhla návštěva ministra zemědělství Zdeňka Nekuli. Návštěvy se zúčastnili i zástupci 

naší fakulty. 

 11. 4. proběhlo jednání RVH, za pana děkana zástup doc. Hlinčík, projednány byly úpravy 

společného základu. 

 14. 4. proběhla návštěva radního pro Smart Cities Daniela Mazura, za FTOP se jednání 

zúčastnil prof. Bartáček. Je přislíbena schůzka radních, kteří se zabývají problematikou Smart 

Cities s prof. Bartáčkem. 

 K 1. 5. 2023 škola spouští program „Bezpečné prostředí“. Jde o variantu whisteblowing 

zaměřenou na  případnou šikanu studentů a zaměstnanců VŠCHT. Sběratelem podnětů je paní 

kancelářka dr. Muzikářová. V případě potřeby je možnost se na ni obrátit. 

 

Pror. Jahoda 

 Dokončuje se výpočet pedagogických výkonů nutných pro rozpočet. Pan děkan opět 

upozorňuje na kontrolu osobních údajů zaměstnanců v SIS, abychom nepřišli o aktivity, které 

jsou potřeba k výpočtu. Zkontrolovat i OBD, případné opravy ohledně impaktovaných časopisů 

směrovat na dr. Třešňákovou. 

 Fakulty mají odhadnout pravděpodobné počty přijatých studentů. Jedním z důvodů je výpočet 

koeficientu náročnosti studia – možné zastropování počtu studentů ekonomických oborů. Pan 

děkan prosí dr. Bindzara aby naše počty předal Ing. Kubová a prof. Jahodovi. 

 

Pror. Vojtěch - omluven 

 

Pror. Pospíšil 

 Je třeba také zpracovat výroční zprávu FTOP – doc. Kubička. Deadline je do 30. 6. 2023. 

K dispozici je již také celoškolní zpráva VŠCHT. 

 Výzva ke kontrole a doplnění formuláře aktivit. 

 V rámci OP JAK se otevře možnost mezisektorové spolupráce.  

 Na setkání ohledně doktorského studia v Českých Budějovicích byl naším zástupcem doc. 

Hlinčík. Připravují se tzv. standardy školitele doktorandů. Uvažuje si i o stanovení 

maximálního počtu doktorandů na školitele.   

 

Pror. Rumlová  

 Příprava projektu MŠMT, nový fond na podporu ukrajinských studentů.. 



 

Kvestorka  

 Začíná se pracovat na podkladech pro rozpočet roku 2023. Řeší se navýšení stipendií 

doktorských studijních programů.  

 Kontroly grantů – pozor na cestovné, hodnotí se oprávnění použití soukromých vozidel. Prof. 

Bartáček chce poděkovat ekonomickému i personálnímu odboru za skvělou podporu, žádná 

chyba při kontrole nebyla zjištěna. 

 

 

Senát 

 Bude se projednávat rozpočet, Organizační řád a hospodaření Technoparku Kralupy. 

 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 16. 5. 2023 

 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Vědecká rada proběhne 24. 5. Bude zde přednáška doc. Krejčové a zahájení profesorského 

řízení doc. Herinka. 

 Další plány habilitačních a profesorských řízení. Za ústav 217 podá habilitační řízení dr. D. 

Pokorná.  

 Pan děkan apeluje na vedoucí ústavů, aby podpořili aktivity k dalším habilitacím a 

profesorským řízením. Do příštího kolegia sepsat kandidáty, aby byla možnost na dalším KD 

projednat plán habilitací. 

 Hlávkova medaile  pro studenty, pan děkan prosí do příštího kolegia připravit nominace 

magisterských studentů 2. ročníku a případně 1. ročníku doktorského studia. 

 Nominace ceny ministra MŠMT, do příštího kolegia návrh pro kategorii nejlepší končící  

studenti bakalářského a magisterského studia. 

 Oslava 70. let vzniku fakulty. Proběhne slavnostní zasedání vědecké rady spojené s rautem. 

Snažíme se o rezervaci Ballingova sálu v NTK. Termín 5. 10. bude potvrzen až 9.5. Případný 

další termín je 18. 9.  Pan děkan chce pozvat zástupce partnerů a sponzorů FTOP. Prosí o 

vytipování a návrhy vhodných hostů. 

 Na slavnostním zasedání chce pan děkan předávat Schulzovu medaili. Prosí proto také o návrhy 

nominantů. 

 Rozpočet pro rok 2023. Všechny ústavu jsou v plusu. Doc. Sýkora finalizovat pedagogické 

výkony, doc. Hlinčík vědecké výkony. Nápočet bude schválením kolegia děkana brán dle 

pravidel z minulých let.  

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Pro předměty doktorského studia je nově potřeba zakládat rozvrhové lístky a na ně zapisovat 

studenty  

 Zprávy garantů bakalářského a magisterského studia. Určité nedostatky byly zjištěny pouze na 

magisterské úrovni u studijního plánu Průmyslová ekologie a toxikologie. Vzhledem 

k aktuálnímu malému počtu uchazečů bude třeba tento program do budoucna řešit – změna 

studijního plánu, uvést hranici pro otevření /počet přihlášek/, útlum programu. 

 Akreditační spis IMATEC bude muset projít schválením senátem a vědeckou radou. Nestihne 

se do zasedání VR 24. 5., zřejmě proběhne hlasování per rollam. 

 Společný základ. Nově budou 2 dvojkové předmětya zároveň je možné nahradit 1 laboratoř 

společného základu z nabídky laboratoří fakulty. Fakulta bude v budoucnu zřejmě častěji 

využívat cestu akreditace nových programů přes NAU.   



 Vedoucí závěrečných prací mohou zadávat zápočty za odevzdání do SIS. Případně mohou i 

tajemníci ústavů či Š. Dintarová. 

 Antiplagiátorský systém. Díky nastavení systému letos mohou shody vycházet relativně 

vysoké. Vedoucí se musí podívat přes nástroj „Online prohlížení“ a posoudit zda je shoda 

významná či nikoliv a okomentovat.   

 Vedoucí ústavů musí zkontrolovat, zda všechny kurzy CŽV FTOP jsou aktuální. Pokud ne, 

kontaktovat dr. Krátkou. 
 Předměty, které nabízíme pro program Erasmus, Pokud chce někdo z vyučujících pro studenty 

předběžný test, kontaktovat pí. Habartovou ze zahr. odd.  
 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 V rámci GAČR bylo na škole podáno 136 projektových žádostí. Za fakultu jich bylo 6. Ústavy 

215, 217, 218. 

 V OP JAK byly vyřazeny 2 projekty, netýká se FTOP. 

 Byly zveřejněny výsledky OP JAK Infra. Doc. Hlinčík kontaktoval najmenované osoby pro 

nákup nových přístrojů. Je třeba je již začít poptávat, zřejmě se budou nakupovat před řešením 

projektu. Nákup spěchá z důvodu inflace. Je 5% účast (95% škola). Při výběrovém řízení  se 

obracet na Ing. Prokše a na L. Tichou. K přístrojům bude třeba vést přístrojový deník (netýká 

se software). Udržitelnost přístroje je 5 let. 

 Byl podán projekt Horinzon Widera. Za FTOP se podílel doc. Kubička. 

 Přihlášky do DSP. Na VŠCHT 199 studentů, na FTOP 26. 

 Stav vývoje SIS, eDoktorand. Studenti DSP musí své výstupy zadat do OBD, včetně účasti na 

konferencích. Zdrojová databáze vstupů do eDoktoranda bude čerpána z OBD. Časový výhled 

nového eDoktoranda je 06/2023.  

 U zadávání do OBD zkontrolovat, zda je student (spoluautor) přirazen k ústavu. Požadavky na 

přiřazení zasílat na dr. Třešňákovou. 

 Byly provedeny úpravy v grantovém řádu a zásadách VIGA. Mezifakultní granty již mají 

pravidla pro řešení. 

 V nejbližších dnech bude vydán výnos rektora pro převod studentů doktorského studia ze 

starých studijních programů do nových. 

 Nabízí se spolupráce s Vietnamem  na možné zaměření výměny studentů, expertní činnosti a 

případně společné projekty v rámci výzev.  Kontaktní osoba doc. Kubička.  

 Kolegium děkana projednalo a zhodnotilo souhrnnou zprávu - Hodnocení doktorských 

studijních programů. Nyní bude projednáno fakultním senátem. Diskuze o problémech 

v programech Double Degree. Šlo by financovat částečně z MOBIS? Zjistí doc. Kubička a 

jinou formu financování doc. Hlinčík. 

 Pokud bude zkoušen student doktorského studia z jiné univerzity, zaslat evidenci doc. 

Hlinčíkovi. Zaslat pouze za tento ak. rok.  

 Bylo by dobré znovu navázat spolupráce s univerzitami v Německu. 

 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Schůzka s firmou ALS. Možná spolupráce s fakultou. Podpora SVK, podpora studentů 

doktorského studia, nabídka stáží. 

 8. – 11. 6. Rock for People. 

 21. 6. VědaFest.  

 6. 10. Noc vědců. 

 Hledá se termín a téma pro 4Elements. 

 Výjezdy na střední školy. Z FTOP bylo 7 zástupců. 

 Doc. Kubička se postupně bude obracet pro podklady k výroční zprávě FTOP. 

 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 



 Profil zaměstnance. Do jaké míry jsou důležité i ostatní informace (kromě SIS a OBD). Profil 

zaměstnance je hlavně pro vedoucí ústavu, je třeba zkontrolovat hlavně SIS a OBD.  

 

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 Omezování klimatických změn. Pro nový studijní program je třeba vytvořit pracovní skupinu. 

Tvořili by ji dr. Bindzar, doc. Ciahotný, dr. Vagenknechtová, Ing. Juklíčková, Ing. Březina, 

případně prof. Jeníček.  

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 6. 10. proběhnou oslavy výročí vzniku ústavu. Od 14. hodin v AII proběhne seminář „Vodní 

hospodářství pod tlakem globální změny klimatu“.  

 Poděkování dr. Bindzarovi za práci pro fakultu při jednání o společném základu.  

 Bude vznikat strategie „Udržitelné univerzity“. Nová pracovní skupina – prof. Bartáček, prof. 

Kočí, dr. Farták. 

 Zkušenosti s projekty Joint Action? Doc. Hlinčík zkusí zjistit podrobnosti.  

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 Mgr. Ing. Marek Martinec, Ph.D. si podal žádost o atestaci, kolegium souhlasí.  

 

Ústav 241 (prof. Kočí- omluven), Mgr. Milnerová 

 Zda v interní komunikaci  školy platí elektronický podpis na všechny dokumenty. Bohužel na 

dokumenty, které musejí být archivovány vytištěné není el. podpis brán jako platný.  

 

Senát (Ing. Skálová) 

 

Doc. Sýkora 

 

 

Ing. Šritrová  

 Zařazování elektroniky (oddělení majetku)  – energetická náročnost se musí vyplňovat pouze u 

velkých přístrojů, nikoliv malých.  

 Personální oddělení prosí o okamžité vyzvedávání dokumentů. 

 Ing. Šritrová prosí vedoucí ústavů o vypsání termínu pro přijímací pohovor uchazečů DSP. 

Pohovory musí proběhnout v průběhu měsíce května/června. Podklady pro přijímací řízení Ing. 

Šritrová jednotlivým ústavům připraví.  

 

 

Různé 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 16. 5. 2023 ve 14.00 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2317 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


